
Formulier - Mondelinge vraag

Bruno Jacques Walter Matthys (sp.a) op 13-10-2019 20.31 
  
Vraag gericht aan:
de deputatie 
  
Betreft (onderwerp): 
Ondersteuning Vogelopvangcentra voor opvang egels 
  
Duiding provinciaal belang van de vraag: 
Geachte deputatie, Egels zijn niet alleen zeer sympathieke dieren, ze spelen een belangrijke rol in
ons ecologisch systeem. Zo staan ze bekend als verdelgers van ongedierte en rupsen. Het gaat om
verschillende redenen niet zo goed met deze beschermde diersoort in onze provincie. Volgens een
studie van de Gentse Universiteit en het Instituut voor Natuur en Bos zou het aantal egels in onze
regio de laatste 10 jaar zowat gehalveerd zijn. Diverse Oost-Vlaamse opvangcentra werden de
laatste maanden overspoeld met verzwakte dieren. Zo werden deze zomer meer dan 100 egels
opgevangen in het Vogelopvangcentrum in Merelbeke. Dat is een veel groter aantal dan vorige
jaren. Egels opvangen en terug op krachten brengen kost veel tijd en veel geld. De Oost-Vlaamse
Vogelopvangcentra (die voor alle duidelijkheid behalve vogels dus ook egels opvangen) hebben het
financieel zo al niet gemakkelijk en kunnen extra ondersteuning best gebruiken. 
  
Concrete vragen:
- Kan de provincie Oost-Vlaanderen extra (financiële) ondersteuning geven aan de
vogelopvangcentra en dierenasielen die zieke en verzwakte egels opvangen? 
  


